
مدیر عامل شرکت توانیر گفت: اگر با روش های معمول و عادی و سیستم
های کنترل قبلی، ناگهان پیک ۱۴۰۳ ما را غافل گیرد کند، این
برازنده و در شأن ما نیست لذا اقدامات، پیشگیری و آرایش ها باید

به سمت و سوی بهتری پیش رود.

ضمن قدردانی از همه مساعدت ها و همکاری های مرکز حراست وزارت
نیرو بابت همه ی پشتیبانی ها و رهنمود ها، اظهار کرد: واحد ها و
حوزه های حراست اقدامات سازنده و موثری طی دوره جدید با صنعت برق
کشور داشتند و انصافا یکی از بهترین دوره های همکاری را رقم

زدند.

آرش کردی با اشاره به اینکه واحد های حراست ها باید واحد های
قابل اتکایی در امورات و خدمات صنعت برق باشند، افزود: همکاران
ما در این واحد ویژگی های شغلی منحصر به فردی را دارند و به همین
واسطه به عنوان یکی از معتمد ترین واحد ها قلمداد می شوند و می

توانند از فساد جلوگیری کنند.

وی بـا بیـان اینکـه یکـی از وظـایف دفـاتر حراسـت در کشـور حفـظ
دستاوردها و ذخایر صنعت برق است، بر لزوم هماهنگی میان مدیر
دستگاه ها و حراست ها تاکید کرد و گفت: اعتماد همکاران و مدیران
صنعت به واحد های حراست باید دوسویه باشد و پیشبرد امور سازمان
را به شکل مناسب احصا کند چراکه واحدی غیر از حراست نمی تواند در

اینجا نقش آفرینی کند.

مدیرعامل شرکت توانیر با تاکید بر وضعیت مناسب صنعت برق کشورمان،
گفت: صنعت برق جزء بزرگترین صنایع کشور محسوب می شود و از لحاظ
گستردگی  تاسیسات و تجهیزات و نیروی انسانی هیچ صنعتی در کشور به

پای صنعت برق نمی رسد.

کردی اذعان کرد:  افتخاراتی که در این صنعت ایجاد شده برای ما
شاید عادی انگاری شده اما خود کفایی و خوداتکایی در تامین
تجهیزات و نیروی انسانی که در تمام بخش های صنعت ایجاد شده کم

نیست و حفظ آنها خیلی مهم است.

وی از اتخاذ سیاست های جدیدی در دوره جدید خبر داد و افزود: رفع
ناترازی ۱۴ هزار مگاواتی با روش های معمولی گذشته صنعت برق در

سال ۱۴۰۱ مسیر نبود.

مدیر عامل شرکت توانیر با اشاره به اینکه بار عمده ای از مسئولیت



های مدیریت مصرف طی دو سال گذشته برعهده صنعت بوده است، افزود:
مقام عالی وزارت به شکل مدبرانه ای وضعیت را مدیریت کرد، به نحوی
که بخش صنعت برق و هم چنین تولید و صادرات ما به اذعان منابع

بینالمللی و داخلی دچار خدشه نشد.

کردی تصریح کرد: مقطع ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۱ یک نقطه عطف در جهت گیری ها و
اقدامات صنعت برق کشور بود که باید این روند تداوم داشته باشد و

وزارت نیرو با قدرت بیشتری در میدان باشد.

وی با بیان اینکه آرایش نوینی در صنعت برق کشور ایجاد شده و باید
علی رغم تمامی کمبود ها و ناترازی ها، چالش ها را از نقطه تهدید
به فرصت تبدیل کرد، افزود: در آرایش جدید نیازمند توجه و همراهی

بیش از پیش واحد حراست هستیم.

مدیر عامل شرکت توانیر با اشاره به اینکه اقدامات شش ماهه دوم
امسال نسبت به شش ماهه اول سنگین تر است، افزود: اگر با روش های
معمول و عادی و سیستم های کنترل قبلی، ناگهان پیک ۱۴۰۳ ما را
غافل گیرد کند، این برازنده و در شأن ما نیست و اقدامات، پیشگیری

و آرایش ها باید به سمت و سوی بهتری پیش رود.

کردی با اشاره به اینکه کمیته ای برای توسعه نیروگاه ها تشکیل
شده و باید ۱۴ هزار مگاوات به مدار بهره برداری برسانیم ، افزود:
در زمینه توسعه شبکه، یک لیست چهل اقدامه توسط وزیر محترم تدوین
شده و تاکید دارند به صورت ضربتی تا پایان سال جاری و قبل از پیک

سال آینده  به اتمام برسد.

وی در پایان از برنامه ریزی برای احداث پنج پست ۴۰۰ کیلوولت در
یکسال آینده خبر داد و گفت:  کلنگ زنی یک پست از این نوع از صفر
تا صد آن در صنعت برق بین ۱۸ تا ۳۶ ماه زمان می برد و این کار
ساده ای نیست که با همت وتلاش بخش های فنی و مهندسی، اکنون این

ظرفیت کم نظیر در حال ایجاد شدن است.


